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Eladó Családi ház, 134 m2, 1 540 m2 telek, Vonyarcvashegy
160 000 000 Ft ( ~386 492 € )

Vonyarcvashegyen eladó egy új építésű családi ház csendes
utcában!

Adatlap sorszáma: #696900096

Szobák: 5

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Újszerű

Külső állapot: Újszerű

Fűtés: Hőszivattyú

Építés éve: 2015

Kilátás: Udvari

Tájolás: Dél

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Beállón

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: CC

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Vonyarcvashegy egyik csendes utcájában található ez az új építésű ingatlan,

melyet eladásra kínálok!

Elsősorban olyan családok számára ajánlom, akik egy igazán ízléses és tágas

belső térben szeretnék eltölteni mindennapjaikat. Akik szeretik a kertészkedést,

színpompás virágok gondozását, szeretnek a gyermekeikkel, unokáikkal az

udvaron játszani, és szeretnének házi kedvencet tartani. A helykínálat bőséges,

az elrendezés pedig kiváló. A nappali, mely a család központi része, kellemesen

világos és egy kis cserépkályha is megtalálható benne, mely tovább emeli a hely

hangulatát. A konyha sütés-főzéshez abszolút ideális teret kínál, és külön van

választva a nappalitól. Innen a fedett teraszra is kimehetünk, mely tavasztól

őszig pompás látványt kínál az előtte elhelyezett virágos kertnek köszönhetően.

Képzelje csak el, milyen felemelő lenne itt elfogyasztani a reggeli kávét! Nem

kevesebb, mint 4 hálószoba nyújtja a kényelmet lakóinak, valamint két teljesen

felszerelt fürdőszoba és egy különálló mellékhelyiség is. A ház 2015-ben épült,

38-as Porotherm téglából, körben 10 cm szigeteléssel van ellátva, 3 rétegű

műanyag nyílászárókkal felszerelve. A fűtésről hőszivattyú gondoskodik,

valamint van fatüzelésű alternatíva is. A napelem rendszernek köszönhetően a

jelenlegi áram fogyasztás teljesen költségmentes. Az udvaron többféle

gyümölcsfa, rózsa és számos más virágfajta fellelhető! A kertben található egy

kút is szivattyúval, melyről ingyenesen lehet öntözni a növényzetet. A vételárba

beletartozik a teljes bútorzat, az elektromos kapu és garázs kiépítése is! A

strand 700 méterre helyezkedik el!

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In einer ruhigen Straße von Vonyarcvashegy befindet sich diese neu gebaute

Immobilie, die ich zum Verkauf anbiete!

Ich empfehle es vor allem für Familien, die ihren Alltag in einem wirklich

geschmackvollen und geräumigen Interieur verbringen wollen. Menschen, die

gerne im Garten arbeiten, sich um bunte Blumen kümmern, mit ihren Kindern

und Enkelkindern im Garten spielen und ein Haustier halten möchten. Es gibt

viel Platz und die Aufteilung ist hervorragend. Das Wohnzimmer, das den

Mittelpunkt der Familie bildet, ist angenehm hell und hat einen kleinen

Kachelofen, der das Ambiente bereichert. Die Küche ist absolut ideal zum

Kochen und ist vom Wohnzimmer getrennt. Von hier aus gelangen Sie auf die

überdachte Terrasse, die dank des vorgelagerten Blumengartens vom Frühjahr

bis zum Herbst eine herrliche Aussicht bietet. Stellen Sie sich vor, wie belebend

es wäre, hier Ihren Morgenkaffee zu trinken! Nicht weniger als 4 Schlafzimmer

bieten den Bewohnern Komfort, ebenso wie zwei voll ausgestattete Badezimmer

und eine separate Toilette. Das 2015 erbaute Haus besteht aus 38 Porotherm-

Ziegeln mit einer 10 cm dicken Isolierung rundherum und ist mit 3 Schichten

Kunststofffenstern ausgestattet. Geheizt wird mit einer Wärmepumpe, alternativ

gibt es auch eine Holzfeuerung. Dank der Solaranlage ist der aktuelle

Stromverbrauch völlig kostenlos. Im Hof gibt es mehrere Obstbäume, Rosen und

viele andere Blumenarten! Der Garten verfügt auch über einen Brunnen mit

einer Pumpe zur kostenlosen Bewässerung. Im Kaufpreis inbegriffen sind die

komplette Einrichtung, das elektrische Tor und die Garage! Der Strand ist 700

Meter entfernt!

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, kontaktieren Sie bitte den Home Manager! Wir können Ihnen helfen,

Ihre Ziele zu erreichen, in jeder Gegend des Landes! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In a quiet street of Vonyarcvashegy is located this newly built property, which I

offer for sale!

I recommend it mainly for families who want to spend their everyday life in a

really tasteful and spacious interior. People who love gardening, looking after

colourful flowers, playing in the yard with their children and grandchildren and

who would like to keep a pet. There is plenty of space and the layout is

excellent. The living room, which is the central part of the family, is pleasantly

bright and has a small tiled stove which adds to the ambience. The kitchen is

absolutely ideal for cooking and is separate from the living room. From here you

can access the covered terrace, which offers a magnificent view from spring to

autumn thanks to the flower garden in front of it. Imagine how uplifting it would

be to have your morning coffee here! No fewer than 4 bedrooms offer comfort to

its residents, as well as two fully equipped bathrooms and a separate toilet. Built

in 2015, the house is made of 38 Porotherm bricks, with 10 cm of insulation all

around, equipped with 3 layers of plastic windows. The heating is provided by a

heat pump and there is also a wood-burning alternative. Thanks to the solar

panel system, the current electricity consumption is completely cost-free. In the

courtyard there are several fruit trees, roses and many other flower species! The

garden also has a well with a pump for free watering. Included in the purchase

price are the complete furniture, the electric gate and garage! The beach is 700

meters away!

This property is great, right? For more information and to make an appointment

please call! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, in any area of the

country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!

Have a wonderful and productive day!


